
Sannerud
Bebyggelse
För att bidra till behållande av kommersiell och offentlig service kan Sannerud behöva bli �er invånare. Intresset för att �ytta från städer till landsbygden
växer och kan kanske komma att öka i framtiden. Av det skälet behöver mark för eventuell framtida bostadsbebyggelse och företagande planeras.

Olika hänsyn behöver tas och olika perspektiv ska beaktas som till exempel växtlighet, vatten, djurliv, invånarnas livskvalitet, landsbygdsutveckling,
företagande. Enskilda intressen ska vägas mot allmänna. Regionala och statliga intressen ska beaktas. Till exempel så är Unden och dess östra
strandområde klassad som riksintresse för naturvård vilket begränsar möjligheterna bygga. Vidare är stora delar av södra Tivedenområdet, inklusive Unden,
klassat som riksintresse för friluftsliv vilket också begränsar möjligheterna till ny bebyggelse.

      

Idag �nns det ett så kallat LIS-område (landsbygdsutveckling i strandnära läge) söder om kyrkan i Sannerud, mellan väg 575 och Unden. Det är ett område
som i dagsläget bedöms vara mindre lämpligt för bebyggelse. I stället är förslaget för framtida bebyggelse ett område (1) från Kalle Valks väg till nedanför
skolan samt området (2) mellan Bygatan och väg 575. 

Skolbyggnaden (3) ägs och drivs idag av en ekonomisk förening. Laxå kommun hyr en lokal och bedriver förskola. I övrigt är det möteslokaler för
föreningsverksamhet. Kommunens biblioteksverksamhet har initierat samarbete med Tiveds utvecklingsgrupp och dess bibliotek.

 Tiveds lanthandel med livsmedel, restaurang och paketservice har öppet året runt och är viktig för servicen och arbetstillfällen. Under sommarmånaderna
har restaurang Luripompa och Tiveds Café öppet och sysselsätter �era personer. Det �nns också en liten inredningsbutik med sommaröppet. Turister kan
hyra en stuga vid caféet och det �nns också ett hus att hyra. De olika företagen bildar ett litet kommersiellt centrum (4). Norrut ut på Bygatan �nns det fyra
hyreslägenheter.

Laxå kommun är en ekoturismkommun vilket innebär att vi vill utveckla turismen på ett hållbart sätt. Utgångspunkten är att besökare inte ska förstöra det
dom kommit för att uppleva samt att lokalbefolkning ska gynnas. Besökaren ska bidra till landsbygdsutvecklingen genom att köpa olika tjänster, till
exempel boende, måltider eller hyra en naturguide. Turister kan åka anropsstyrd närtra�k från järnvägsstationen i Laxå till Sannerud och övernatta,
proviantera, äta eller �ka samt därefter påbörja vandring, cykling eller ridning i Tiveden.

Var tycker du är de bästa platserna för framtida bostadsbebyggelse i Sannerud (under förutsättning att
markägare vill och myndigheter tillåter)?

Vad är viktigt att tänka på när det gäller framtida bostadsbebyggelse i Sannerud?



Vad har du för tankar kring skolbyggnaden och verksamheterna där?

Vad är din uppfattning om den kommersiella servicen i Sannerud?

Vad är din uppfattning om hållbar turism i Sannerud?


